
 

 
Skolen på Islands Brygge 

 

  Artillerivej 57 og 130 

  2300 København S 

 

  Telefon 

  33 66 42 00 

 

  E-mail: 

skolenpaaislandsbrygge@buf.kk.dk 

   

https://sib.aula.dk/ 

www.kk.dk 

 

23. maj 2024 

 

23. maj 2024 

 

 

Referat af skolebestyrelsens møde onsdag den 22. maj 2024 

kl. 16:30 – 19:00 

 

 

Deltagere: 

Sofie Lunøe 

Anne Stubsgaard   

Peter Sloth Madsen  

Jack Austern  

Marese Annalise Kleven 

Karen Meier Rasmussen 

Signe Enemark 

Anna Kvist Knorborg  

 

Sejr Kongstad Brund, elevrepræsentant  

 
Lars Bechager, medarbejderrepræsentant 

Johanne Sjöström Rieks, medarbejderrepræsentant   

 
Aase Hammer  

Mikael V. Hermansen 

Pernille Østergaard 
 

Afbud fra: 

Michael Schoer 

Natalie Weischer Godske  

Maria Lykke Andersen  

William Sten Sønderskov Jensen, elevrepræsentant  

 

___________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Mødet blev holdt på Basiskolen – Artillerivej 57 

 i konferencerummet på 1. sal i bygning 1 (skolebiblioteket) 

 

Derefter blev der holdt opstillingsmøde for valg til skolebestyrelsen kl. 19:00 – 19:30 i personalerummet 

efterfulgt af kontaktforældremøde kl. 19:30 – 20:30 samme sted. 

 

Mødet blev afviklet efter flg. dagsorden: 

 

 

 

 

Skolen på Islands Brygge 

http://www.kk.dk/


 Side 2 af 3 

Ca. Tid # Emne Formål 

16.30 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

 

 

16.35 2 Nyt fra elevrådet 

Intet nyt. 
 

Orientering 

16.45 3 Fagfordeling/skoleårets planlægning 

 

Der har været afholdt et heldagsfagfordelingsmøde og derefter en 

eftermiddag.  

Det har været en relativ rolig fagfordelingsproces, som er ved at 

være helt på plads. 

 

Skemalægningen foregår midt juni. 

 

Breve om klassernes lærerbesætning til næste skoleår forventes 

udsendt til forældre den 7. juni. 

 

Orientering 

17.05 4 SBs mødeplan for skoleåret 2024/2025 

Der skal vælges en tovholder på middagen i august. 

 

Datoer for skolebestyrelsens deltagelse i forældremøder skal 

drøftes. 

 

D. 28. august er en onsdag. 

Lærerrepræsentanter er tovholder på spisested.  

 

D. 19. juni er en torsdag. 

 

Årsmødet drøftes i august i forbindelse med mødeplanen.  

 

Foreløbig 

godkendelse 

 

 

 

Drøftelse 

17.20 5 Traditioner – status 

 

Rettelse til Fælles temauge i foråret - “forældre kan inviteres til at 

deltage i slutningen af forløbet.” 

Fire temaer i rul (uden årstal) 

 

Gamle elevers aften: Opfordring til at stifte en alumniklub. 

 

Det er aktivitetsforældrene, der arrangerer Markedsdagen. 

 

Muligheden for at “Faste årgangstraditioner” integreres i 

“Traditionspapiret.” blev drøftet.  

 

Forpersonen er tovholder på, at det bliver et samlet dokument på 

aula.  

Forpersonen sørger for, at det bliver formidlet til 

kontaktforældrene.  

 

Orientering 

17.35  Spisepause 
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18.15 6 Nyt fra personalet 

Fagfordeling, ansættelse af skole- og afdelingsleder fylder. 

Derudover fylder eksamen og censorater. På basisskolen er der en 

opmærksomhed på 5. klasserne, hvor der arbejdes med 

læringsmiljøet og det sociale, inden de skifter til udskolingen.  

Forslag om at skolens kultur og elevansvar/læringsmiljø kan blive 

en drøftelse på bestyrelsesmøder og på forældremøder. 

 

Nyt fra ledelsen 

Ledelsen har været i kontakt med Områdechefen i forhold til 

afdelingslederstilling. Der påtænkes ansættelsessamtaler i august. 

Skolebestyrelsen bidrager gerne i forhold til stillingsopslaget. 

Datoer meldes ud inden sommerferien.  

 

 

18.30 7 Evaluering af årets arbejde i skolebestyrelsen 

Oplevelsen er, at det har været rigtig godt at styrke samarbejdet 

med kontaktforældrene. Også rigtig fint at bestyrelsen igen 

deltager i forældremøderne. 

Suppleringsvalget var en succes.  

Forslag om, at der med dagsorden er præciseringer af, hvad 

bestyrelsesmedlemmerne skal forholde sig til omkring punkterne – 

fx hvad er der mandat til i forhold til budget. Oplevelsen er, at alle 

der deltager i møderne har budt ind med noget – gerne videre 

arbejde med arbejdsgrupper. Opmærksomhed på mere 

fleksibilitet i dagsordnerne er et ønske, selvom det er svært at 

forudsige, hvor lang tid et punkt vil tage. Forslag om, at der er lidt 

“løs tid” i dagsordenen, så punkter kan udvides.  

Er det nødvendigt med “pseudopunkter.”? 

Kort drøftelse omkring ændringer af forretningsordenen. 

 

Drøftelse 

18.45 8 Eventuelt 

Markedsdag: Hvem har ansvaret for børnene i tidsrummet? 

Personalet er på børnene til kl. 17. 

 

18.50 9 Tak for i aften og underskrift af referat  

18.55 10 Klargøring til valgmøde og kontaktforældremøde  

    

 

 

Næste møde i skolebestyrelsen var planlagt til juni, men det er blevet aflyst. Bestyrelsen mødes igen efter ferien       


